
Българска академия на науките
Институт по биология и имунология на размножаването

Протокол от заседание на Научния съвет № 88

На 4 август 2020 г., вторник, от 14:00 часа, се проведе редовно дистанционно
заседание на научния съвет (НС; Zoom meeting ID: 883 5144 7495). Проф. Ло-
лов, председател на НС, откри заседанието. Членовете на съвета са получили
в електронен вид дневния ред и постъпилите документи. Дневният ред беше
одобрен без изменения.

От членовете на съвета участваха:
1. проф. Сорен Хайрабедян
2. проф. Стефан Лолов
3. проф. Красимира Тодорова
4. доц. Анастас Пашов
5. доц. Пламен Тодоров
6. доц. Цветелина Орешкова
7. доц. Бойко Георгиев
8. доц. Милена Мурджева
9. доц. Павел Рашев

10. доц. Елена Кистанова

11. доц. Росен Стефанов
12. доц. Теодора Данева
13. доц. Диана Зашева
14. доц. Таня Димова
15. доц. Иван Бочев
16. доц. Десислава Абаджиева

Отсъстващи без предизвестие:
1. акад. Богдан Петрунов
2. чл. кор. Румен Панков
3. проф. Христо Гагов
4. проф. Доброслав Кюркчиев

По Първа точка, с тайно гласуване единодушно (15 гласа ДА, ВЪЗДЪР-
ЖАЛ СЕ и ПРОТИВ - няма; доц. Орешкова закъсня и не участва в гла-
суването) беше прието предложението за отчисляване с право на защита
на Мадлена Андреева и даване ход на процедура по защита на дисертаци-
онен труд. С мнозинство в рамките на тайно гласуване беше избрано жури
в състав

• вътрешни членове: а) доц. Пламен Тодоров; б ) доц. Росен Стефанов
(научен ръководител); и в) доц. Бойко Георгиев (резервен член)

• външни членове: а) проф. Стайка Лалева – Земеделски институт – Ст.
Загора; б ) проф. Васко Герзилов – АУ- Пловдив; в) доц. Албена Алек-
сандрова – ИНБ-БАН; и г) доц. Калин Христов- ФВМ-ЛТУ (резервен
член)
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По Втора точка, с тайно гласуване единодушно (16 гласа ДА, ВЪЗДЪР-
ЖАЛ СЕ и ПРОТИВ - няма) беше прието предложението на доц. Мурдже-
ва за зачисляване в докторантура, редовна форма на обучение на Диана
Манчорова, считано от 1 август, 2020 г.

По Трета точка, c мнозинство в рамките на тайно гласуване беше избрано
жури по обявен конкурс за „главен асистент“ по ш. 01.06.17 „Физиология на
животните и човека“ за нуждите на секция „Репродуктивни биотехнологии
и криобиология на гаметите“. Състав

• вътрешни членове: а) проф. Красимира Тодорова; б ) проф. Стефан Ло-
лов; в) доц. Росен Стефанов; и г) доц. Иван Бочев (резервен член)

• външни членове: а) проф. Алексей Савов – Медицински университет, Со-
фия; б ) проф. Христо Гагов – Софийски университет; и в) проф. Христо
Даскалов - Национален диагностичен научноизследователски ветеринар-
номедицински институт, София (резервен член)

По Четвърта точка, c мнозинство в рамките на тайно гласуване беше из-
брано жури по обявен конкурс за „доцент“ по ш. 01.06.17 „Физиология на
животните и човека“ за нуждите на секция „Репродуктивни биотехнологии
и криобиология на гаметите“. Състав

• вътрешни членове: а) доц. Пламен Тодоров; б ) проф. Сорен Хайрабедян;
и в) доц. Цветелина Орешкова (резервен член)

• външни членове: а) чл.кор. Румен Панков – Софийски университет;
б ) проф. Виктор Златков - Медицински университет, София; в) проф.
Спиро Константинов - Медицински университет, София; г) проф. Мар-
гарита Генова - Национална специализирана болница за активно лечение
на хематологични заболявания, София; д ) доц. Таня Топузова – Софийс-
ки университет; и е) проф. Доброслав Кюркчиев - Медицински универ-
ситет, София (резервен член)

По Пета точка, проф. Хайрабедян представи своето виждане за необходи-
мостта от промени в предлаганите от Общото събрание на БАН критерии
за атестиране на учените, с цел - разпределение на 50% от средствата по
„компонента 2“, т.е. на сума от порядъка на 56 498 лв.
Научният секретар на ИБИР, доц. Мурджева е изпратила последната ре-
дакция на предлаганата от Общото събрание на БАН бланка за атестиране
и постъпилите до нея предложения за корекции в рамките на разрешените
25% по отделните позиции.
Съгласно проведената дискусия се стигна до становище, че

• предлаганите критерии могат значително да се подобрят с цел по-обективна
атестация и стимулиране на публикуване в „качествени“ списания;
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• няма техническа възможност при настоящата атестация, само въз основа
на данните от системата Sonix да се направи ревизия на критериите
и разпределение на получените средства въз основа на декларирания
принос на отделните учени;

• разумно е да се направи вътрешноинститутска база с наукометрични
данни, където подаваната информация строго да се контролира и евен-
туално, да послужи в бъдеще за автоматизирано подаване на данни към
системата Sonix;

• директорът има възможност чрез целево разпределение на част от „ком-
понента 2“ да стимулира дейности в полза на Института, които не са
отчетени в спуснатите критерии за атестация.

С мнозинство в рамките на тайно гласуване (9 гласа за „три години“, 7 гласа
за „две години“; беше проведено прегласуване поради равен първоначален
резултат - 8:8) беше решено периодът на атестацията да бъде 2017-2019 г.
Беше проведено тайно гласуване относно начина на провеждане на атеста-
ция, при което:

десет гласа получи предложението да се ползва попълнената в Sonix ин-
формация, чрез точкуване по предлаганата от Общото събрание на БАН
базисна атестационна карта;

шест гласа получи предложението да се проведе индивидуално попълва-
не на предлаганата от Общото събрание на БАН базисна атестационна
карта с направени специфични за ИБИР промени.

С оглед конкретната реализация се прие Ръководството на института, с
техническата помощ на Счетоводството да базира разпределението на по-
лучените от Sonix таблични данни и само при възникване на неяснота по
някой от спуснатите критерии, да се допита до Атестационната комисия.
При липса на мнозинство, неясните критерии ще се обсъдят на следващ
НС.
Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:
проф. Лолов
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